
 
 

Referat SG-møte skoleprosjektet 
 
Tid/sted: fredag 24.5.18 kl.10.15 på kommunens møterom 
Til stede: Geir Knutsen, Trond Henriksen, Britt M Hansen, May Bente Eriksen, Arild 

Hammeren, Atle Larsen, Øyvind Hauken og Ronny Isaksen. 
 

Forfall: 
 

Ellers møtte:   
 
 
 
1 – Oppsummering etter og diskusjon etter dialogmøte 14.mai på Skansen 

- Kort oppsummering av innspillene og oppfølgingsmøtet etter folkemøte 
- SG må imøtekomme innspill og kommunisere ut i hvilken grad innspillene som er 

innkommet i prosessen. 
- Prosjektet følger en såkalt samspillsprosess som medfører følgende: 

o På bakgrunn av et rombehov er det utformet en areal- og 
funksjonsbeskrivelse 

o Dette danner da et grunnlag for en anbudskonkurranse der det lages 
tegninger på gitt areal- og funksjonsbeskrivelse 

o Når tegningene er på plass (3 forslag) i juni, har vi mulighet til å se på de 
innspill som er framkommet. 

o Vi har da tid fram til desember for å komme fram til den best mulige 
løsningen innenfor de økonomiske rammene som kommunestyret har 
bestemt. 

 
- Møte med skolene – framlegg av den videre prosess 

o Felles møte med alle skolene (inkl. Kulturskolen og VGS), 18.juni 14.30 – 15.30 
på Båtsfjord skole. 

o Atle har ansvar for det organisatoriske ifm dette møte. 
- Pedagogisk utviklingsarbeid – oppstart neste skoleår gjennom tilgjengelige 

planleggingsdager (15, 16 eller 17.august) – May Bente har ansvar for å forankre 
dette. 

- Kommunikasjon – hva skal vi kommunisere ut? 
o Direkte tilbake til de som møtte på dialogmøte 14.mai 

§ Presentasjon 
§ Referat 
§ SG-behandling 

 
 
Møte hevet 11.10. 
 
 
Ronny Isaksen, referent 


